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SDP diu que el col·lapse viari es 
deu a la «falta» de planificació
El grup lamenta que les obres del carrer de Santa Anna es facin quan hi ha més afluència de vehicles

33 Turistes passegen pels carrers més cèntrics d’Escaldes.
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El comitè local d’SDP d’Escal-
des-Engordany va lamentar 
ahir que el «col·lapse circu-
latori» que està provocant 

les obres del carrer Santa Anna és 
resultat d’una manca de «planifica-
ció prèvia de la circulació viària», 
tal com va explicar la formació en 
un comunicat. El «caos» de vehicles 
fa referència a les cues que es creen 
al llarg de l’avinguda del Pont de la 
Tosca, la part alta de l’avinguda Car-
lemany i el carrer de Príncep de Gau-
lle. «Sabem que calia dur a terme els 
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treballs de renovació dels serveis i 
d’embelliment del carrer, però el 
que no podem compartir és el mo-
ment escollit per fer-ho», diu l’escrit. 

SDP critica que el comú no ha tin-
gut en compte que durant els mesos 
de gener i, especialment, de febrer, 
són «temporada de molta afluència 
d’esquiadors». «Més encara quan la 
nostra parròquia acull un gran nom-
bre d’autobusos de grups turístics», 
afegeix el text. El grup també cons-
tata que l’hora d’entrada a les esco-
les i, sobretot, la de sortida, coinci-
deix amb la baixada de pistes i «fan 
que es col·lapsi tota la zona, malgrat 
els esforços del servei de circulació», 

apunten des d’SDP, que asseguren 
que durant almenys tres mesos més, 
els residents i turistes patiran aques-
tes «dificultats de circulació». «El que 
més ens preocupa als progressistes, 
més enllà de la planificació organit-
zativa, és la manca de planificació fu-
tura», s’explica al document. 

SENTITS DE CIRCULACIÓ / Així, SDP con-
sidera que és prioritari racionalit-
zar i revisar de manera urgent els 
sentits de circulació, ja que des de la 
transformació de l’avinguda Carle-
many en zona de vianants, el carrer 
Santa Anna «ha esdevingut una de 
les vies principals d’entrada al nucli 

d’Escaldes». «Els diners invertits en 
les millores no serviran de gran cosa 
si no es planifica d’una vegada per 
totes la circulació del conjunt de la 
trama», asseguren els progressistes, 
que consideren que s’ha d’actuar 
immediatament pel fet que els can-
vis a l’avinguda del Fener han agreu-
jat el problema. 

El grup polític considera que no 
té sentit que la major part del tràn-
sit rodat d’accés a Escaldes i les Valls 
del Nord es faci pel carrer de la Unió, 
creuant una artèria d’ús preferent 
per als vianants que ara es vol poten-
ciar. «És un gran contrasentit», se su-
bratlla al comunicat. H
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33 Joan Sans.  

Torres manté en suspens 
l’adjudicació del pla comercial 

El cònsol major d’Encamp, Jordi Tor-
res, va anunciar ahir en una reunió 
amb els quatre consellers de la mino-
ria del PS i Ld’A i amb la resta de mem-
bres de la Comissió d’Administra-

ció, Reactivació Econòmica i Finan-
ces, que mantindrà la suspensió de 
l’acord del consell de comú en què 
s’havia d’aprovar l’adjudicació direc-
ta suposadament irregular que es va 
fer a l’empresa espanyola Intueri Con-
sulting per coordinar el pla de dina-
mització comercial de la parròquia. 
Un cop es tinguin els informes tècnics 
que avalin o no la contractació, el pro-
cés podrà tirar endavant.  «Ens han 
convocat per dir-nos que segueixen 

defensant el procediment de l’adju-
dicació», va lamentar Joan Sans, del 
PS, decebut perquè esperava que la 
majoria portés a la reunió documen-
tació que sustentés els arguments de 
DA. Tot i així, el socialdemòcrata va 
agrair que el cònsol decidís aturar 
el procés fins tenir els informes ne-
cessaris. «Ens podria haver dit que 
l’adjudicació continuava endavant, 
estem contents que hagin acordat 
la suspensió a l’espera que tots pu-

La minoria d’Encamp 
agraeix que s’aturi el procés 
fins tenir els informes tècnics
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guem analitzar els informes», va afe-
gir Sans. No es va aclarir el termini 
en què es tindran llestos els docu-
ments, però Sans estima que la set-
mana vinent ja podrien tenir notíci-
es. «Tant a ells com a nosaltres ens in-
teressa que l’empresa encarregada 
del pla comercial comenci a treba-
llar el més aviat possible», va apun-
tar el conseller a l’oposició. 

El PS, juntament amb Ld’A, veu 
interessos polítics en la contracta-
ció directa, ja que asseguren que la 
companyia va enviar la proposta del 
pla abans que la comissió aprovés la 
decisió de contractar una empresa 
externa per elaborar el pla de dina-
mització. H
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La mort de Rosa Ferrer ha deixat 
un buit molt gran dins de Cd’I. La 
política va ser la fundadora i prin-
cipal impulsora del partit i gràci-
es a ell va aconseguir de nou (al 
2015) el càrrec de cònsol major 
de la capital. Amb la marxa de Fe-
rer, caldrà fer una reestructura-
ció força important dins de Cd’I.  

En ser preguntat per com que-
darà ara la formació, l’actual con-
seller comunal per Andorra la Ve-
lla, Jordi Minguillón, va destacar 

Cd’I lamenta la 
marxa de Ferrer 
però segueix 
«endavant»
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El partit vol prosperar i 
assegura que cada cop 
té més simpatitzants

ahir que tot i que lamenten pro-
fundament el succeït, continuen 
«amb els mateixos ànims de se-
guir endavant i de prosperar. Se-
guim sent els que érem i cada ve-
gada hi ha més gent que s’apropa 
a nosaltres». 

EN FASE DE REUNIONS / Pel que fa a la 
possible reestructuració, Mingui-
llón va remarcar que ara «no és 
moment» de parlar de la nova or-
ganització de Cd’I i que és «massa 
aviat». Tot i això, és cert que a par-
tir d’ara «ens asseurem i mantin-
drem reunions periòdiques per 
seguir treballant». 

Actualment, el comú d’Andor-
ra la Vella compta amb dos con-
sellers de Cd’I + Liberals, Mingui-
llón i Víctor Pintos. H
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